
 آرمان ملی: بعد از دیدار پایانی نیم فصل اول سرمربی 
از سمت خود استعفا داده و صحبت هایی در  پرسپولیس 

خصوص کناره گیری سرمربی سپاهان نیز به گوش می رسد. 
   استعفای یحیی 

از تساوی  گل محمدی« در نشست خبری پس  »یحیی 
یک ـ یک تیمش مقابل مس رفسنجان گفت: قبل از هر چیز 
جا دارد از هواداران پرسپولیس که امروز به ورزشگاه آمدند و ما 
را تشویق کردند، قدردانی کنم. همچنین از میزبانی خوب تیم 
مس رفسنجان هم تشکر می کنم. نتیجه بازی نتیجه ای نبود 
که ما به دنبال آن بودیم. بازی امروز یک مقدار بسکتبالی شده 
بود و توپ های زیادی برای هر دو تیم لو می رفت و شکل خوبی 
نداشت. موقعیت های زیادی روی دروازه دو تیم به وجود نیامد. 
شاید می توانستیم بازی را در نیمه دوم بهتر مدیریت کنیم و 
بازی راحت تری انجام می دادیم اما این طور نشد. سرمربی 
پرسپولیس تصریح کرد: از شروع فصل مشکلات زیادی داشتیم 
و وضع قوانین جدید خیلی به شرایط بد ما دامن زد. نتوانستیم 
آن طور که باید آماده بازی ها  شویم. در نقل و انتقالات آنطور که 

باید بازیکن نگرفتیم و ضعیف عمل کردیم. 
از طرف دیگر جنگ های رسانه ای را 

هم باختیم و جنگ های بیرون 
زمین را از دست دادیم. تیم 
باید  بزرگی مثل پرسپولیس 
تدارکات بهتر داشته و آدم های 
تا  باشند  کنارش  قوی تری 

کند. نیم فصل سختی  رقابت 
داشتیم. با همه مشکلاتمان 

و در این شرایط 30 امتیاز 

گرفتیم که کار بزرگی بود و از بازیکنانم قدردانی می کنم چون هرچه 
در توان داشتند، گذاشتند. گل محمدی اظهار داشت: مشکلات 
مالی و امکاناتی داشتیم و متأسفانه باید بگویم با این شرایط 
نمی توانم ادامه دهم. 3 ماه قبل با پرسپولیس فسخ کردم، اما 
حرکتی که باعث دلگرمی باشد را باشگاه انجام نداد. از همین جا از 
همه پرسپولیسی ها که خالصانه و عاشقانه تیم را حمایت کردند 
تشکر می کنم و همه آنها را به خدای بزرگ می سپارم و برای فرد 
جدیدی که می آید آرزوی موفقیت می کنم. ایرنا در این خصوص 
نوشت: یحیی در طول این چهار سالی که شانس سرمربیگری 
پرسپولیس را پیدا کرد چندین بار و هر بار به بهانه ای یا قهر کرده 
یا استعفا داد. در پس همه این استعفاها، واقعیتی تلخ مشهود 
است و آن هم توهم اینکه حضور او روی نیمکت پرسپولیس، 
لطف به این تیم است، وگرنه برای کسی که داعیه پرسپولیسی 
بودن دارد سرمربیگری این تیم حتی برای یک بازی افتخار بسیار 
بزرگی محسوب می شود. گل محمدی برخلاف دورانی که بازیکن 
بود، روزهای پرحاشیه ای در مربیگری داشته است. اینکه ۴ سال 
حضور در پرسپولیس با چندین قهر و استعفا همراه شده مصداق 
همین موضوع است. تنها نکته مشترک دوران بازیگری و مربیگری 
یحیی، تصمیمات اشتباه او در بزنگاه ها بوده است. زمانی که باید 
به مطمئن ترین شکل ممکن، پنالتی خود را به چین گل می کرد با 
ضربه ای چیپ باعث شد تیم ملی ایران در شرایطی که بهترین 
فرصت را برای قهرمانی در جام ملت های آسیا داشت نتواند به 

فینال صعود کند. 
کنش باشگاه     وا

رضا درویش درباره استعفای یحیی گل محمدی از سرمربیگری 
تیم فوتبال پرسپولیس اظهار داشت: ما هم از رسانه باخبر شدیم 
و بعد از آن هم اعلام کردیم مخالف استعفا هستیم. حتما باید با 
گر بتوانیم برطرف کنیم. وی در پاسخ  او صحبت و مشکلات را ا
به این پرسش که آیا گل محمدی نامه ای مبنی بر استعفا 
به باشگاه زده است یا خیر، گفت: خیر ما هم از طریق رسانه 
باخبر شدیم. بعد از بازی هم نتوانستیم با او صحبت کنیم 

و طی فردا یا پس فردا قرار می گذاریم تا صحبت کنیم. 
کنش به اینکه  مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در وا
گل محمدی مدعی است چند هفته پیش قراردادش 
با پرسپولیس را فسخ کرده است، توضیح داد: فسخ 
گر این  شرایطی دارد. او نامه ای نوشته بود که ا
شرایط مهیا نباشد قراردادش را فسخ می کند 
که تا  که بخشی از آن بحث مالی هم بود 
اندازه ای برطرف شد. درویش گفت: ما 
هم از رسانه ها استعفای گل محمدی 
را شنیدیم. او دو روز پیش نامه داده 
و رسما نفرات مدنظرش را به باشگاه 
اعلام کرده است. حالا شاید بعد از بازی 
که این حرف  هیجانی یا چیزی بوده 

زده شده است. همچنین حسین خبیری عضو هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس در گفت و گو با تسنیم درباره استعفای یحیی 
گل محمدی از سرمربیگری پرسپولیس اظهار داشت: همان طور 
که باشگاه هم اعلام کرد ما با این استعفا مخالفیم. منتظریم تا 
ببینیم امروز و فردا چه اتفاقی می افتد. قرار شده است تا درویش 
کنش  جلسه ای با گل محمدی برگزار و با او صحبت کند. وی در وا
به این پرسش که »به نظر شما دلیل استعفای گل محمدی 
چیست؟«، گفت: او برنامه داشت و حتی لیست هم به ما داده بود. 
در آخرین جلسه هیات مدیره نیز درباره اردوی خارجی صحبت 
کردیم و حتی در مورد بحث انتخاب اسپانسر برای اردو و کشور 
مقصد هم حرف زدیم. ما ریز مسائل را بررسی و درباره بحث مالی 
و تأمین بودجه صحبت کردیم و حالا از استعفای گل محمدی 
شوکه هستیم. باشگاه موضع رسمی را اعلام کرد و همه ما بر آن 
کید داریم. به هر حال امیدواریم اتفاق خوبی برای پرسپویس  تأ
بیفتد. دغدغه و تلاش همه ما این است که پرسپولیس با همه 
این تبعیض ها ضرر نکند. شما شک نکنید با همه اینها تبعیض ها 

باز هم پرسپولیس می تواند قهرمان شود. 
   نظر کارشناس 

مدافع پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت، وقتی گل محمدی 
استعفا می کند حتما همه جوانب را سنجیده و این تصمیم را اتخاذ 
کرده است. محمد برزگر درباره استعفای یحیی گل محمدی از 
هدایت پرسپولیس عنوان کرد: وقتی یحیی گل محمدی استعفا 
می کند حتما همه جوانب را سنجیده است. او قطعا شرایط 
پرسپولیس را بهتر از همه ما می داند، اما امیدوارم این استعفا 
قطعی نشود و به تیم بازگردد. باشگاه فعلا با این استعفا مخالفت 

کرده است و امیدوارم زمینه ادامه حضور گل محمدی فراهم  آید.
   استعفای مورایس؟

فارس نوشت: »رسانه های عربستان و پرتغال استعفای سرمربی 
سپاهان را بازتاب دادند. ژوزه مورایس سرمربی سپاهان بعد از 
سومین شکست متوالی اش بعد از بازی با شمس آذر از سمتش 
استعفا کرد. صفحات هواداری الهلال بعد از استعفای رقیبشان 
در لیگ قهرمانان آسیا ذوق زده شدند و خبر استعفای سرمربی 
سپاهان را به شکل گسترده ای بازتاب دادند. همچنین رسانه های 
پرتغال هم استعفای سرمربی سپاهان را بازتاب دادند و از پایان 

دوران مربی پرتغالی در لیگ برتر ایران خبر دادند.« 
از سوی دیگر سایت ترانسفرمارکت که معتبرترین سایت در 
زمینه نقل و انتقال بازیکنان و مربیان و قیمت  گذاری آنها به شمار 
می رود، به تازگی در اطلاعات صفحه ژوزه مورایس تغییر مهمی 
ایجاد کرده و او را بدون تیم معرفی کرده است. سعیدی مدیر 
رسانه ای سپاهان در این خصوص گفت: آقای نیکفر و باشگاه 
سپاهان تمام تلاش خودشان را می کنند تا آقای مورایس را از 
استعفا پشیمان کنند و به تیم برگردانند. همچنین رضا فتاحی 
سرپرست تیم سپاهان گفت: ژوزه مورایس با سپاهان قرارداد دارد 

و در این تیم به کار خود ادامه خواهد داد. 
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گل محمدی واقعا استعفا کرد؟!گل محمدی واقعا استعفا کرد؟!

 بازگشت پرقدرت نادال  
به میادین پس از یک سال

اسطوره 3۷ ساله تنیس جهان از اسپانیا 
پس از یک سال دوری به دلیل عمل جراحی، 
بازگشت پرقدرتی به میادین تنیس داشت. 
رافائل نادال اسطوره تنیس جهان که به علت 
انجام عمل جراحی از ناحیه لگن، یک سال از 
میادین دور بود، در بازگشت به مسابقات تنیس 
برابر دومینیک تیم اتریشی به برتری قاطع ۲ 
بر صفر رسید. نادال در نخستین مصاف خود 
در رقابت های تنیس ۲۵0 امتیازی بریزبن در 
استرالیا در دو ست و با نتایج ۷ بر ۵ و ۶ بر یک 
به برتری رسید و راهی دور بعد شد تا به مصاف 
جیسون کوبلر برود. نادال 3۷ ساله و قهرمان 
۲۲ دوره گرنداسلم با شکست دومینیک تیم، 
تعداد پیروزی های خود در رقابت های تنیس را 
به عدد ۱0۶۹ رساند تا پس از جیمی کانرز با ۱۲۷۴ 
ک جووویچ با ۱0۸۹  برد، راجر فدرر با ۱۲۵۱ برد و نوا
برد، بیشترین پیروزی در تنیس مردان را به خود 

اختصاص دهد.

ویژه

انتینی  ژ آر مهاجم  و،  ئوتار لا
زمانی مورد  که  اینترمیلان، 
علاقه رئال مادرید و اتلتیکو بود 
و شایعاتی در مورد انتقالش به 
این دو تیم منتشر می شد، با 
استتار در خیابان های مادرید 

ویت شد.  ر

نمایش خوب مسی ها در مصاف 
با پرسپولیس و بدشانسی هایی 
که در کسب پیروزی آوردند، 
از  بعد  الهامی  تا  باعث شد 
هفته ها رنگ خوشبختی را ببیند 
و با آرامش و لبخند ورزشگاه را 

ترک کند. 

کریم انصاری فرد که از سوی 
امیر قلعه نویی به تیم ملی 
ر  د مش  نا و  شد  ت  عو د
فهرست نهایی و 26 نفره نیز قرار 
گرفت، تصویرش روی پوستر 
صفحه رسمی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا قرار گرفته است. 

ت
شــ

س نو
عک

        پوستر   استتار لبخند

گفتوگو

احمد جمشیدیان بازیکن سابق تیم های 
سپاهان و استقلال در خصوص وضعیت تیم 
ملی درآستانه جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
   بالاخره  سردار آزمون با رایزنی فدراسیون 
و کادر فنی تیم ملی توانست مجوز حضور در 
مسابقات جام ملت های آسیا را دریافت کند !

 این موضوع تا حدودی شبهه دارد، چون 
تمام باشگاه های اروپایی با علم به این موضوع 
که چنین بازیکنانی در رقابت های جام ملت های 
آسیا و دیگر مسابقاتی که در تقویم فیفا نیست با 
آن ها قرارداد می بندند. از طرفی دیگر، بازیکنان 
ملی پوش تورنمنت بزرگی، چون جام ملت ها را 
از دست نمی دهند. قابل هضم نیست سردار 
آزمون نخواهد برای تیم ملی بازی کند، با توجه 
به اینکه او بازیکن ثابت رم نیست و بیشتر به 
عنوان بازیکن جایگزین به زمین می رود، هر 
چند تأثیرگذاری هایی داشته است. ضمن اینکه 
پنجره نقل و انتقالات ژانویه در حال باز شدن 
است و رم نیاز به تقویت دارد. شاید سردار به 
خاطر جایگاهش در باشگاه خود،  می خواست 
در آنجا بماند اما  مسلما نبود سردار آزمون در 

جام ملت ها ضربه بدی به تیم ملی می زد.
    کنار گذاشتن احمد نوراللهی چقدر به 

تیم ملی کمک می کند؟!
 باید به تفکرات کادرفنی احترام گذاشت و باید 
منتظر ماند تا دید این تیم با چه روش هایی بازی 
می کند. اینکه سه تا دفاع راست و چهار هافبک 
در لیست تیم ملی قرار دارد، به نظرم می تواند ما 
را با مشکل مواجه کند. پرفشارترین نقطه زمین 
در میانه است و روزبه چشمی پست اصلی اش 
هافبک وسط نیست. در تورنمنتی که قرار است 
گر  سه تا چهار روز یک باز در آن بازی کنیم و ا
برنده باشیم نهایتا ۷ بازی داریم. حضور پنج 
دفاع وسط و این همه وینگر و مهاجم، به نظرم 
تعداد هافبک های میانی کم است. عزت اللهی و 
قدوس به بازی گرفته می شوند و مهره ای، چون 

احمد نوراللهی به تیم ملی کمک می کرد.
    درباره دعوت از کریم انصاری فرد که در 
۱۵ بازی فقط دو گل برای اومانیای قبرس زده و 
همچنین میلاد محمدی که نسبت به گذشته 

دچار افت شده، چه نظری دارید؟
 میلاد محمدی با توجه به مصدومیت طولانی 
مدت امید نورافکن و نیاز تیم ملی به بازیکنی که 
بتواند در پست دفاع چپ بازی کند بازی دعوت 
می شد. کریم انصاری فرد از شرایط آرمانی دور 
است اما تجربه انصاری فرد همیشه به تیم ملی 

کمک کرده است.  

جمشیدیان: 
تجربه انصاری فرد 
همیشه به تیم ملی 

کمک کرده است

کار لوپز را در المپیک تمام می کنم 
انتخابی  نخست  مرحله  قهرمان  ایسنا: 
سنگین وزن تیم ملی کشتی فرنگی با بیان اینکه 
به دنبال شکست میرزازاده و حضور در المپیک 
است، گفت: می خواهم مثل حسن یزدانی که 
در ۲۱ سالگی به طلای المپیک رسید، با شکست 
بزرگانی مثل لوپز بر سکوی نخست المپیک 
سخت  کار  درباره  هدایتی  فردین  بایستم.  
کشتی فرنگی ایران در المپیک  سنگین وزن 
پاریس در مصاف با بزرگان کشتی جهان همانند 
لوپز کوبایی گفت: قطعا در نهایت هر کدام از ما 
که به عنوان نماینده سنگین وزن به المپیک 
برود حق اوست. در این میان تمام تلاشم را 
می کنم که نماینده ایران در این رویداد بزرگ 
باشم. هیچ قهرمانی حتی لوپز شکست ناپذیر 
کمااینکه اسطوره ای مثل الکساندر  نیست. 
کارلین با مدال های طلای جهان و المپیک به 
گاردنر آمریکایی که فیزیک چندان جالبی هم 
نداشت باخت؛ آن هم در شرایطی که هیچکس 
فکرش را هم نمی کرد که کارلین شکست بخورد. 
هدایتی با اشاره به اینکه انگیزه بسیار بالایی 
برای تاریخ سازی در المپیک دارد، گفت: ابتدا 
هدفم رسیدن به دوبنده تیم ملی است و قطعا 
با برنامه ریزی به این هدف می رسم. پس از آن 
کسب طلای المپیک بزرگ ترین هدف زندگی 
که  من خواهد بود. یکی مثل حسن یزدانی 
الگوی من در کشتی است در ۲۱سالگی آمد و در 
وزن ۷۴کیلوگرم که بزرگان جهان و المپیک در آن 

حضور داشتند به مدال طلا رسید. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: محمد نوری پیشکسوت استقلال، درخصوص پایان 
نیم فصل اول با صدنشینی تیم استقلال، اظهار داشت: درمورد 
ک و بی حرف و حدیث تیم استقلال به کادرفنی،  صدرنشینی پا
بازیکنان و هوادران خوب مآنکه سرمایه های باشگاه هستند 
تبریک می گویم. حمایت آنها باعث موفقیت تیم شد. وی افزود: 
همه می دانند چه مشکلاتی برای استقلال ایجاد کردند و چوب 
خ این تیم گذاشتند تا از صدرنشینی دور شود. سقف  لای چر
بودجه را به نوعی دور زدند. بابت این قانون ابتدا امتیازاتی را 
کم کردند اما بعد آن امتیازات را برگرداندند. در واقع خواستند به 
استقلال لطمه بزنند اما این بچه ها نه تنها لیاقت قهرمانی نیم 
فصل بلکه لیاقت قهرمانی در پایان فصل را هم دارند. نوری تصریح 
کرد: به جواد نکونام، کادرفنی و بازیکنان تیم خسته نباشید 
می گویم. استقلال کمبودهای زیادی داشت و حواشی زیادی 
برایش به وجود آمد اما خدا جای حق نشسته است. پیشکسوت 
استقلال افزود: کمک های زیادی به رقیبان استقلال شد اما چون 
از نظر فنی خوب نیستند نتوانستند نتایج مدنظرشان را بگیرند. 

بیــنالمــلل
 روزنامه آس اسپانیا دلیل رفتارهای مشکوک مهاجم 
فرانسوی الاتحاد را شرایط خاص او دانست که باعث شده 
کریم  گزارش آس،  است از باشگاهش مرخصی بگیرد. به 
بنزما پس از شکست الاتحاد، مقابل النصر مورد انتقادهای 
زیادی قرار گرفت که باعث شد شبکه های اجتماعی اش را 
تعطیل کند. بنزما در ادامه با تیمش تمرین نکرد و در نهایت 
ج شد تا زمزمه های زیادی درباره آینده او  از عربستان خار
گوش برسد. هیچکس در عربستان نمی دانست بنزما  به 
کجاست. پس از چند روز یکی از مدیران باشگاه الاتحاد 
عربستآنکه نخواست نامش فاش شود، با رسانه های محلی 
صحبت کرد و گفت: بنزما برای کار خاصی به مادرید رفت، او 
سه روز مرخصی درخواست که با موافقت باشگاه همراه شد. 
کریم، حرفه ای و به تیم متعهد است. رسانه های عربستانی 
در چند روز گذشته به شدت به این بازیکن فرانسوی تاختند 
که او می خواهد فوتبال  کردند  ح  و حتی این ایده را مطر
عربستان را ترک کند. در حال حاضر هیچکس کاملا مطمئن 
کار خاص« چیست که او را واداشته با گرفتن  نیست که آن »
مرخصی سه روزه به مادرید سفر کند. لیگ عربستان در یک 
ماه آینده تعطیل است چون جام ملت های آسیا از ۱۲ ژانویه 
آغاز می شود. تیم بنزما در چهارم فوریه مقابل الفیصلی بازی 
خواهد کرد و او باید قبل از آن تاریخ به جمع هم تیمی هایش 

برگردد. 

اسکوچیچ جایگزین خوبی برای 
گل محمدی است 

پرسپولیس در خانه مس رفسنجان متوقف شد و به رتبه سوم 
جدول در پایان نیم فصل اول رسید. بعد از پنج هفته که مس 
رفسنجان روی دور شکست بود برابر پرسپولیس بازی بسیار 
کی  خوبی ارائه کرد. روی دروازه هر دو تیم صحنه های خطرنا
ایجاد شد و می شد بازی با گل های بیشتری تمام شود، ولی دو 
تیم به تساوی یک بر یک رسیدند. بازیکنان ملی پوش در جام 
ملت های آسیا مشخص شده بودند و بازیکنان پرسپولیس با 
انگیزه همیشگی بازی نکردند. نفراتی، چون دانیال اسماعیلی فر 
امید زیادی داشتند تا در جام ملت ها حاضر باشند. فرصت 
خوبی بود که با توجه به شکست سپاهان، پرسپولیس هم امتیاز 
با استقلال در صدر قرار بگیرد، ولی نشد، البته به صدرنشین نیم 
غ هم نمی دهند. پرسپولیس تا جلوی دروازه حریف  فصل جام مفر
توپ را خیلی خوب می برد، اما تمام کننده ندارد و این موضوع تیم 
را دچار مشکل می کند. پرسپولیس در حالی با مس رفسنجان 
مساوی کرد که در بسیاری از بازی های این فصل، بعد از آنکه از 
حریف پیش می افتاد در حفظ گل مؤثر بود، ولی این بار نتوانست 
از گل خود محافظت کند و در برخی بازی ها هم که عقب افتاده 
بود موفق به جبران شد. مالکیت توپ بیشتر در اختیار پرسپولیس 
است، ولی بیشتر پاس های در عرض داده می شد و بازی رو به 
جلویی نمی بینیم. پرسپولیس باید خود را در نقاط مختلف 
تقویت کند و در دفاع چپ، هافبک بازی ساز و مهاجم بازیکن 
بگیرد. جای تعجب دارد محمدمهدی احمدی که خوب بازی 
می کرد دلیلی نداشت تعویض شود. به علی نعمتی تعهدی داده 
نشده که در همه بازی ها به میدان برود. در خصوص استعفای 
یحیی گل محمدی باید بگویم گل محمدی انسان با حجب 
و حیایی بود که همه تلاش خود را برای موفقیت پرسپولیس 
کرد. بهترین تصمیم را گرفت و البته شرایط تیم به سمتی رفته 
بود که احتمال داشت در نیم فصل دوم نتایج بدتری بگیریم، 
چون بازی های جام حذفی را هم در پیش داریم و به تیم فشار 
کت الهامی از سرمربیگری مس  بیشتری می آید. عنقریب بود که سا
رفسنجان برکنار شود، چون در پنج بازی آخر تیمش باخته بود و با 
شکست برابر پرسپولیس این اتفاق می افتد. تیم او در رفسنجان 
۴ بر یک به ملوان باخت، ولی با تساوی گرفتن از پرسپولیس، بار 
گر پرسپولیس در رده سوم جای گرفته از صدقه  دیگر ابقا شد. ا
سری علیرضا بیرانوند است. رامین رضاییان که یکی از بهترین 
بازیکنان پرسپولیس است تحت هر شرایطی می تواست در 
پرسپولیس بماند، ولی او را نخواستند. سیامک نعمتی جدا شد، 
ولی وحدت هنانوف باقی ماند. بهترین گزینه برای جانشینی 
گان اسکوچیچ نیست. او غریب  یحیی گل محمدی کسی جز درا
آشنای فوتبال ایران است. تیم ملی را به جام جهانی برد که 
بی رحمانه کنارش گذاشتند، در تیم های ملوان، فولاد خوزستان 
و صنعت نفت آبادان سرمربیگری کرده و ایران را می شناسد. در 
ایران گزینه ای نداریم بتواند در پرسپولیس موفق باشد و همه 
امتحان خود را پس داده اند. اسکوچیچ می تواند با پرسپولیس 
نتیجه بگیرد. گل محمدی هم همه تلاش خود را کرد، ولی میراث 
خوبی از برانکو ایوانکوویچ به او رسیده بود که باعث شد چندین 
گر به  جام قهرمانی برای پرسپولیس بگیرد. علی قلی زاده هم ا
پرسپولیس اضافه شود، چون بازیکن بسیار خوبی است، قطعا به 
پرسپولیس کمک زیادی خواهد کرد. سپاهان هم در نبود رامین 
رضاییان امتیازات زیادی از دست داد و پرسپولیس می تواند با 

اسکوچیچ مدعی اول قهرمانی شود. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

قلعه نویی: حب وبغض ها را کنار بگذارید و از تیم ملی حمایت کنید

قدرت اول آسیا هستیم و همه می خواهند مقابل ما عملکرد خوبی داشته باشند 

»از همه خواهش می کنم حب وبغض ها را 
کنار بگذارند و از تیم ملی حمایت کنند.«، این 
مهمترین بخش از صحبت های سرمربی تیم 
ملی پیش از آغاز اردوی نهایی این تیم برای 
حضور در جام ملت ها بود.  امیر قلعه نویی 
در حاشیه آغاز تمرین تیم ملی فوتبال ایران 
برای مسابقات جام ملت های آسیا ۲0۲3 
اظهار داشت: گروه ما و تیم مدیریتی تیم ملی 
کنند.  در تلاش هستند مردم را خوشحال 
خوشبختانه شرایط خوب است و نفراتی که 
به نظر ما شایسته بودند انتخاب و دعوت 
کنش به انتقادها از لیست  شده اند. وی در وا
نفرات دعوت شده به اردوی تیم ملی تصریح 

کرد: اجازه دهید در یک برنامه مفصل صحبت 
کنیم. با توجه به اینکه زمان کمی برای جام 
ملت های آسیا داشتیم پلن مان این بود که 
برای جام جهانی با شیب ملایم به سمت 
جوانگرایی برویم، با بازیکنانی که شایسته 
حضور در اردو بودند، ولی به قول شما هر 
لیستی بدهید حرف وحدیث ایجاد می شود. 
با توجه به محدودیت نفرات و انتخاب ۲۶ 
بازیکن، خیلی جلسات برگزار و لیست را بالا 
تیم ملی فوتبال  کردیم. سرمربی  پایین  و 
کشورمان راجع به اردوی تیم ملی در کیش 
و دیدار تدارکاتی با بورکینافاسو خاطرنشان 
گر اشتباه نکنم رنکینگ بورکینافاسو  کرد: ا

لحظه  این  )در  است  جهان  هفتادم  رده 
خبرنگاران اشاره می کنند که بورکینافاسو در 
رده پنجاه وهفتم قرار دارد(. بورکینافاسو تیم 
خیلی خوبی است، ولی دیدم برخی دوستان 
انتقادهایی کرده اند. این بازی می تواند محک 
کتیک را  خوبی برای ما باشد. دو برنامه و تا
کنیم و محکی سخت و  می توانیم آزمایش 
جدی هم بخوریم، در اینجا باید از مسئولان 
کیش هم بابت برگزاری این بازی و  جزیره 
کنم.  که متقبل شدند، تشکر  هزینه هایی 
کید بر حمایت ها از تیم ملی  قلعه نویی با تأ
فوتبال یادآور شد: از همه خواهش می کنم 
حب وبغض ها را کنار بگذارند و از تیم ملی 

حمایت کنند. تیم ملی برای مردم است و 
امیر قلعه نویی اینجا میهمان است. یک روز 
قلعه نویی است، یک روز کی روش و یک روز 
هم افشین قطبی، مهم این است که با همدلی 
به تیم ملی کمک شود. از شما )اشاره به حضور 
خبرنگاران در هتل المپیک( تشکر می کنم که 
همیشه حضور داشتید و حمایت کردید، ما 
هم هر آنچه در توان داریم به کار می بریم. وی 
ادامه داد: مردم بزرگ ما هستند و باید کنارشان 
باشیم. هر چیزی که مردم می گویند درست 
گفته اند. مردم در طول تاریخ نشان داده اند 
عاشق ایران هستند. فوتبال شاخصه خودش 
را دارد و باید تلاش کنیم دل مردم را شاد کنیم.

رضــایی: برخی انتقادات بجــا نیست 
کید کرد، همه تیم ها می خواهند مقابل  رحمان رضایی مربی تیم ملی فوتبال ایران تأ

ایران به عنوان قدرت اول آسیاست، عملکرد خوبی داشته باشند. 
   شرایط تیم ملی 

ایران،  فوتبال  تیم ملی  اردوی  در  حضور  حاشیه  در  رضایی  رحمان 
بازی های  به  توجه  با  می دانید  خودتان  که  همان طور  داشت:  اظهار 
کادر  که تیم ملی با  که داشتیم و در مدت هفت یا هشت ماهی  دوستانه ای 
خوبی  نتایج  خوشبختانه  و  داشتیم  خوبی  بازی های  می شود  اداره  جدید 
جام  تا  زیادی  فاصله  که  رسیدیم  نقطه ای  به  هم  الان  کردیم.  کسب  هم 
 ملت ها نداریم و با بورکینافاسو و اندونزی دو بازی دوستانه انجام خواهیم 
داد.  فکر می کنم به مراتب بازی با بورکینافاسو از لحاظ فنی بهتر باشد و بازی دوم 
طبیعتا یک تیم سبک تر در نظر گرفته می شود، با توجه به اینکه کادر فنی حالت روان 

کتیک خودش را در بازی پیاده کند.  بازی را انجام بدهد و تا
   بازی های سخت 

گر فکر کنیم بازی با  وی افزود: همه بازی ها در جام ملت های آسیا سخت است. ا
فلسطین یا هنگ کنگ آسان است تفکر اشتباهی است، مخصوصا بازی های اول. 
می دانید که فوتبال قابل پیش بینی نیست و بازی گره می خورد. تیم ما قدرت اول 
آسیاست و همه تیم ها تلاش می کنند عملکرد خوبی مقابل تیم ما داشته باشند. 
امیدوارم بتوانیم شروع خوبی داشته باشیم و به همان منوال هم پایانی خوب. مربی 
تیم ملی فوتبال ایران درباره حل مشکل سردار آزمون، تصریح کرد: بله، خدا را شکر 

مشکل حل شده است. 
   ساختار دفاعی 

کنش به انتقادات به ساختار دفاعی تیم ملی و پذیرش این موضوع در  رضایی در وا
بازی برابر ازبکستان توسط امیر قلعه نویی، گفت: انتقادات صورت می گیرد. امیدوارم 
این انتقادات سازنده باشد و مخرب نباشد. بله یکسری مشکلاتی داشتیم، اما سعی 

که هماهنگی در خط  ما این است 
دفاع را بیشتر کنیم و ارتباط کلامی و فنی 

بازیکنان با هم بیشتر شود. در بعضی بازی ها 
حملات تیم بیشتر است و طبیعتا ضدحمله هم اتفاق 

گر تمرکز بین بازیکنان بالا نباشد، هماهنگی لازم بین  می افتد. ا
خطوط مخصوصا خط هافبک شکل نگیرد یا اینکه آن ارتباط لازم 

بین بازیکنان خط دفاعی شکل نگیرد، این اتفاقات به وجود می آید 
ک ظاهر می شوند. امیدوارم  و بازیکنان حریف در ضدحملات خطرنا
بتوانیم در بازی بورکینافاسو و اندونزی هماهنگی لازم را به دست بیاوریم 

که ان شاءا... در بازی رسمی به مشکل برنخوریم. 
   درخواست بیرو 

 وی راجع به درخواست علیرضا بیرانوند مبنی بر حمایت بیشتر 
از تیم ملی در آستانه جام ملت های آسیا، تصریح کرد: دقیقا این 

مطلب خیلی به جاست که واقعا لازم است تیم ملی حمایت 
شود. از ۱0 یا ۱۱ بازی تقریبا ۹ بازی را بردیم. اینکه انتقاداتی 

صورت بگیرد واقعا خیلی بجا نیست. اهالی ورزش، فوتبال، 
غ از هر رنگی تیم ملی را حمایت کنند. همین  رسانه ها و... فار

بازیکنان روزی عضو تیم باشگاهی بودند و در لیگ حضور 
داشتند. یکسری بازیکنان لژیونر هستند و از تیم هایی 
به آنجا منتقل شدند که هواداران آنها را حمایت کردند. 
امیدواریم این حمایت باقی بماند و این طرفداری و 
پشتیبانی به عنوان نفر دوازدهم بتوانند دورادور و از الان 
قوت قلبی برای بازیکنان باشند و بتوانیم با روحیه خوبی 

روانه جام ملت ها شویم. 


